
HRVATSKA KOMORA INŽENJERA ELEKTROTEHNIKE 

Područni odbor Varaždin 

Područje Varaždinske, Međimurske, Bjelovarske-bilogorske,  

Koprivničko-križevačke i Krapinsko-zagorske županije 

Varaždin, 23.11.2017. 

 

 

Z A P I S N I K 
 

sa ZBORA Područnog odbora HKIE za područje Varaždinske, Međimurske, Bjelovarske-

bilogorske, Koprivničko-križevačke i Krapinsko-zagorske županije koja je održana dana 

23.11.2017. u Varaždinu, s početkom u 10.00 sati. 

 

 

ZBOROM je predsjedavao predsjednik Vijeća Područnog odbora Varaždin i predložio je 

slijedeći dnevni red: 

 

1. Aktualnosti u HKIE i izbor članova za skupštinu HKIE 

2. Razno 

 

 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

 

Ad.1. Aktualnosti u HKIE i izbor članova za skupštinu HKIE 

 

Izborno povjerenstvo (II Izborno povjerenstvo izborne jedinice Varaždin) u sastavu: 

1. Zoran Šegovec, mag.ing.el, predsjednik 

2. Boris Kramarić, dipl.ing.el., član 

3. Mario Gotal, dipl.ing.el., član 

 

obavijestilo je prisutne da je za izbore za članove skupštine HKIE pristigla samo jedna 

važeća kandidacijska lista i to Kandidacijska lista br. 1. koju je dostavilo Vijeće Područnog 

odbora Varaždin sa slijedećim kandidatima: 

 

1. Stjepan Pavliša, ing.el., E296 iz Velikog Trgovišća 

2. Tomislav Marčec, dipl.ing.el., E2235, iz Varaždina 

3. Mr.sc. Tihomir Sajko, dipl.ing.el., E25 iz Varaždina 

4. Davorin Telebar, dipl.ing,el., E31, iz Čakovca 

5. Stanislav Petrac,ing.el., E434, iz Kotoribe 

6. Igor Gašparić, bacc.ing.el.,EVG543, iz Peteranca 

7. Krunoslav Novak, dipl.ing.el., E759, iz Koprivnice 

8. Marijan Mikac, ing.el., E783, iz Bjelovara 

 

Nakon glasovanja o predloženoj kandidacijskoj listi br. 1. predsjednik Izbornog 

povjerenstva Zoran Šegovec ustanovio je da je od prisutnih 30 članova ova lista dobila 

svih 30 glasova te je proglasio da su gore navedeni kandidati izabrani za članove 

skupštine HKIE, ispred Područnog odbora Varaždin, u idućem sazivu. 

 

Član Upravnog odbora HKIE mr.sc. Miljenko Rodek govorio je o aktualnostima u HKIE s 

posebnim naglaskom na otežan rad u HKIE i slaboj suradnji s nadležnim ministarstvom. 



Posebno je naglasio probleme u praksi koje izazivaju nedorečenosti o statusu tehničara 

upisanih u Evidenciju tehničara koju vodi HKIE te problemi s akreditacijom onih koji 

obavljaju mjerenja električnih instalacija na gradilištima. 

 

 

Predsjednik HKIE Željko Matić također je naglasio probleme u  funkcioniranju HKIE u 

posljednjoj godini njegovog mandata i otežanom radu zbog neslaganja u Upravnom 

odboru zbog čega se nisu ostvarili svi planovi za ovu godinu. 

Također je rekao da bi trebalo demokratizirati izbore u HKIE kako bi se više kolega moglo 

uključiti u rad HKIE i da treba uskladiti postojeće pravilnike sa Statutom HKIE te važećim 

zakonima. 

 

Stjepan Pavliša je pozvao na pojačanu suradnju sa Hrvatskim zavodom za norme, 

(naročito kod prevođenja na hrvatski) i podsjetio kolege da preko HKIE imaju besplatan 

pristup normama u HZN.  

Naglasio je da liberalizacija tržišta, koju je donio ulazak Hrvatske u EU, i pritisak iz EU za 

kompetencijama može izazvati probleme za članove HKIE ako se ne uskladimo i 

prilagodimo na vrijeme. 

Smatra da je proces kandidiranja demokratičan i da svaki član HKIE ima pravo i 

mogućnost biti kandidiran ako to želi. 

 

Andrija Šimunija je postavio pitanje iz prakse u vezi ovlaštenih voditelja gradnje o tome 

kako utvrditi radnopravni status ovlaštenih voditelja gradnje. 

Odgovori prisutnih su bili različiti kao i praksa u Hrvatskoj. 

Zaključeno je da se traži od HKIE da pomogne svojim članovima objašnjenjem kako 

provjeriti da li je ovlašteni voditelj gradnje zaposlen u tvrtki koja gradi. 

 

 

Ad.2. Razno 

 

Krunoslav Novak kao član Povjerenstva za nadzor nad radom članova upozorio je 

prisutne kolege da Povjerenstvo već godinu dana obavlja planirane nadzore članova HKIE 

po cijeloj Hrvatskoj te da postoji i institut izvanrednog nadzora (po prijavi). 

Pozvao je sve prisutne da se aktivnije uključe u rad Područnog odbora naročito na 

predstojećim izborima za Vijeće Područnog odbora Varaždin koji će biti na proljeće 2018. 

Informirao je članove HKIE da mogu sudjelovati u donošenju zakona i ostalih propisa 

direktno na stranicama ministarstva ili poslati primjedbe Povjerenstvu za zakonodavstvo i 

suradnju s ministarstvima HKIE. 

 

 

Sjednica je završena u 11,30 sati. 

 

predsjednik  Vijeća PO Varaždin HKIE: 

                  Krunoslav Novak, dipl.ing.el. 


	Z A P I S N I K

